
Z Á P I S N I C A
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 30. apríla 2013

o 15.00 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny

R O K O V A N I E
1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko –
starosta obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že
podľa účasti poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné.

p. Jozef Smolka
„Prečo sa koná zasadnutie zastupiteľstva v utorok a nie v piatok?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Je to podľa potreby – ako to vyhovuje. Ak by nebol úrad zahlcovaný inými činnosťami, bolo by
možné v piatok.“

Starosta prečítal pozmenený program zasadnutia OZ.

Hlasovanie o zmenách programu
- doplnenie programu o bod č. 6 – Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012:

Prítomní: 9 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

Program:

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.
2. Kontrola plnenia uznesení OZ.
3. Prerokovanie Návrhu Všeobecného záväzného nariadenia o určení výšky finančných

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa školského
zariadenia, v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica a na dieťa v CVČ iných
zriaďovateľov.

4. Prerokovanie Kúpnej zmluvy a Zmluvy o zriadení predkupného práva, predávajúci:
Slovenská republika, zastúpená Slovenským pozemkovým fondom, Búdková 36,
817 15  Bratislava – parcela C-KN 1693/2 v k. ú. Oščadnica o výmere 419 m².

5. Prijatie opatrení vyplývajúcich z uznesenia OZ č. 8/2013 zo dňa 15.03.2013.
6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012.
7. Diskusia.
8. Záver.

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Gabriela Kuchajdíková, p. Daniela Matejíčková
Za zapisovateľa zápisnice bol určený: Ing. Peter Zeljenka, prednosta obecného úradu



Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 10/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 10/2013:
Prítomní: 9 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

2.) Kontrola plnenia uznesení OZ.

Hlavný kontrolór obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného
zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. Skonštatoval, že prijaté a platné uznesenia OZ
sú priebežne plnené. Predložil návrh opatrení na prerokovanie a zrušenie neplnených uznesení.

DISKUSIA:

p. Jozef Smolka
„To sa jedná o uznesenia, ktoré neboli plnené?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Áno, to sú uznesenia, ktoré neboli a nebudú plnené.“

UKONČENIE DISKUSIE.

Do rokovacej miestnosti sa o 15:25 hod. dostavil MUDr. Ľudovít Cabuk.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 11/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 11/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 11/2013:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 1 poslanec (p. Jozef Smolka)

3.) Prerokovanie Návrhu Všeobecného záväzného nariadenia o určení výšky finančných
prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa
školského zariadenia, v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica a na dieťa
v CVČ iných zriaďovateľov.

Starosta obce skonštatoval, že v zákonnej lehote bol zverejnený návrh VZN o určení
výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa
školského zariadenia, v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica a na dieťa v CVČ iných
zriaďovateľov. Skonštatoval, že návrh bol prerokovaný na zasadnutí Obecnej rady pri OZ
v Oščadnici, ktorá ho navrhuje schváliť.

Mgr. Anna Jarabicová
„Návrh VZN bol zverejnený v zákonnej lehote. Povinnosť prijať toto VZN zo zákona.
V rozpočte zo dňa 15.12. bola schválená časť z rozpočtu obce.“



Mgr. Anna Jarabicová
„Situácia je taká, že od 1.1. vláda schválila 5% valorizáciu. Toto navýšenie je cca 13.000 €/1 rok.
Hľadali sme zdroje, ako toto vykryť bez navýšenia výdavkov obce. Keďže sme nechceli meniť
výšku určenú v rozpočte, navrhujem presunúť z dotácie CVČ do druhej zložky. Ja som
komunikovala aj s riaditeľkou CVČ a tento presun možný je. Rovnako budú pokračovať aj
rozpočtové náklady CVČ. Kde sa nám podarilo ubrať, tak to bolo v rozpočte CVČ v príspevku
na záujmový útvar. Tieto náklady sme eliminovali (prenájom priestorov, cestovné, exkurzia).
Prestali pracovať niektoré krúžky. K návrhu VZN – dotácia na dieťa v materskej škôlke v zmysle
VZN 1.081,- €/1 rok. Školský klub – bez zmeny. Zmena sa týka len CVČ. V prehľade som
uviedla počet detí v materských školách, v školských kluboch, jedálňach a CVČ. V tomto roku je
nový bod v nariadení vlády. Náklady na prevádzku budov – 81,82 €/1 žiak, ktoré by mal dať štát
na správu školských budov. Predpokladaná suma – 482.046 €/1rok. Táto zmena nepožaduje
zvýšenie finančných prostriedkov.“

RNDr. Anna Kozová
„My sme to aj tak schvaľovali.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„To uznesenie je presne tak postavené.“

Mgr. Anna Jarabicová
„VZN je presne rozpísané – obec prispieva aj iným CVČ, ak o to požiadajú. My sme dostali
žiadosť z 3 centier, my nemáme vlastné CVČ, tak ani nemusíme prispievať do cudzích CVČ (28
detí chodí do CVČ v Čadci). Ja som navrhla – my vlastnú CVČ nemáme, ale sú tam naše deti –
tak môj návrh je 25%, t. j. 10,21 €/1 dieťa. Je to minimálna čiastka – je to skôr morálny aspekt.
Celkovo by obec poskytla na MŠ: 174.041 €/1 rok.“

p. Štefan Trúchly
„Prišla niekedy plná suma dotácie na školy?“

Mgr. Anna Jarabicová
„Možno v minulých rokoch – už dávno.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Tí, čo mali CVČ, dostávali dotácie. My sme nemali CVČ, tak sme túto dotáciu nedostávali
v podstate sa jedná o návrh zmeny tohto vyveseného VZN.“

DISKUSIA:

p. Jozef Smolka
„Ja si pamätám, že vlani sme mali takú dlhšiu debatu. To uznesenie bolo jednohlasne schválené,
do roka máme tento bod znovu. Len či to nie je chyba poslancov, či sme to nemali schváliť vlani
vo VZN?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Narážate na uznesenie CVČ Skalité. Mgr. Jarabicová robila aj tento návrh uznesenia. Schválili
sme uznesenie a po 30.04.2013 je povinnosť schváliť VZN.“

Mgr. Anna Jarabicová
„Tam sa schvaľoval rozpočet, ale na záujmovú činnosť nebola schválená konkrétna čiastka.
Preto nebolo potrebné schvaľovať ku koncu roka VZN, preto to bolo formou uznesenia. V tomto
roku je v zákone výnimka a zriaďovateľ je povinný oznámiť výšku prostredníctvom VZN. Ešte



je možné vypustiť to CVČ z VZN, ale škôlky a kluby musia byť vo VZN. V decembri rozhodne
nebolo potrebné VZN.“

RNDr. Anna Kozová
„Ak to dáme do VZN, tak musíme odvádzať tú sumu do CVČ.“

UKONČENIE DISKUSIE.

Hlasovanie o zmenách v návrhu VZN
- úprava výšky dotácie pre MŠ na 1.081 €/1 rok: 5-30 rokov: 40,87 €;

5-15 rokov: 10,21 €
Prítomní: 10 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 12/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 12/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 12/2013:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 1 poslanec (p. Jozef Smolka)

4.) Prerokovanie Kúpnej zmluvy a Zmluvy o zriadení predkupného práva,
predávajúci: Slovenská republika, zastúpená Slovenským pozemkovým fondom,
Búdková 36, 817 15  Bratislava – parcela C-KN 1693/2 v k. ú. Oščadnica
o výmere 419 m².

Starosta skonštatoval, že predložený návrh Kúpnej zmluvy a Zmluvy o zriadení predkupného
práva bol zverejnený na úradnej tabuli Obce Oščadnica a na internetovej stránke obce. Zmluva
sa týka parcely C-KN 1693/2 v k. ú. Oščadnica o výmere 419 m², ktorá bude účelovo určená na
výstavbu čerpacej stanice.

Do rokovacej miestnosti sa o 15:56 hod. dostavil p. František Lipták.

DISKUSIA:

p. Jozef Smolka
„Tento bod už bol v rokovaní.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Bolo schválené len podanie žiadosti.“

p. Jozef Smolka
„Iná možnosť tu ani nie je.“

UKONČENIE DISKUSIE.



Ing. Gabriela Kuchajdíková opustila miestnosť (telefonát).

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 12/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 12/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 12/2013:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

5.) Prijatie opatrení vyplývajúcich z uznesenia OZ č. 8/2013 zo dňa 15.03.2013.

Upozornenie prokurátora č. Pd 2/2013
- zabezpečiť dôkladné zverejňovanie a vykonať opatrenia.

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Čo sa týka zverejňovania programu VZN – obec je povinná návrh rokovania zverejniť
minimálne 3 dni pred rokovaním OZ. Na odstránenie pochybností navrhujem – na pozvánku
vždy uviesť miesto, čas, dátum zverejnenia pozvánky. Čo sa týka zriadenia záložného práva – už
boli prijaté opatrenia.“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Záložné právo k nehnuteľnosti zaniká, keď záložný veriteľ vydá kvitanciu, listinu o vrátení
záložného práva.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Či je možné na základe kvitancie vrátiť záložné právo – to čo navrhoval RNDr. Šulgan, CSc., je
úplne zbytočné. Zistilo sa pochybenie, ale výkon záložného práva by nebol tak či tak možný. Na
tie dve nehnuteľnosti, tým, že banka vydala kvitanciu, už nemôžu zrušiť kvitanciu a bodka.“

Upozornenie prokurátora č. Pd 1/2013

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„V návrhu je zabezpečiť, resp. preveriť z akého dôvodu v minulosti obec neprijala zásady
hospodárenia. Ďalšie z opatrení – doložka na pozvánke. Čo sa týka dodržiavania lehoty,
medzičasom bolo podané ďalšie podanie, že nebolo dodržané trojmesačné zasadanie OZ – lenže
ak bolo zastupiteľstvo 15.12., tak koniec lehoty je zhodný s dátumom, kedy nastala skutočnosť –
čiže 15.03. Pre nás je to len zbytočná byrokracia.“

Upozornenie prokurátora č. Pd 123/2012

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Obec dala vypracovať právne stanovisko, kde boli prehodnotené riziká pre obec. Vzhľadom na
tieto riziká nebolo Obcou podané trestné oznámenie. Bolo to však upozornenie prokurátora.
Zmenili sa podmienky poskytovania úverov – je teda možná reštruktúra úveru (predčasné
splatenie úveru). Tu je možnosť nových podmienok v reštruktúre.“

Upozornenie prokurátora č. Pd 20/2013
- venovať zvýšenú povinnosť prijímania VZN.



Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Naše prijaté VZN je v súlade s momentálne platným zákonom.“

DISKUSIA:

p. Emília Grončáková
„Kebyže meníme úver, je to výhodné?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Treba to prerátať.“

p. František Lipták
„A dá nám iná banka?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Momentálne oslovujú banky nás.“

p. Jozef Smolka
„Ty si nás oboznámil s opatreniami, ale my by sme to chceli mať písomne.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„To nie je problém.“

p. Štefan Vihoňský
„To je zbytočné, keď si banka neustriehne, čo zakladá, je to náš problém? Čo je pre občanov
dediny lepšie, premrhať milióny, alebo urobiť zastupiteľstvo každé 3 mesiace?“

p. Jozef Smolka
„My nie sme právnici, ale musíme za to hlasovať. My sme laici.“

RNDr. Anna Kozová
„Na čo nám bude starosta posielať toto vysvetlenie, keď nám ho teraz povedal. Načo zaťažovať
starostu?“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Prokurátorka ak s niečím nesúhlasí, dáva protest. Ona dala len upozornenie. Prokurátorka
nepodala protest ani v jednej veci, len upozornenie. Toto sú len upozornenia a my ich len
prejednávame.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Upozornenie sa nedá vykonať spätne. Ani na jednej pozvánke predchádzajúcich zastupiteľstiev
nebol ani len dátum vyvesenia.“

p. Marta Hamacková
„Pani Džupová chcela poskytovať právne rady, ale bývalý starosta nechcel.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Obecný úrad v Oščadnici je v súčasnosti paralyzovaný neskutočným množstvom infožiadostí,
podnetov, anonymov.“

p. Štefan Kubuš
„To je šikanovanie obce.“



p. Jozef Smolka
„Ostatní starostovia nepoznajú ani Pd.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Vy si myslíte, že za bývalého starostu neboli Pd? Samozrejme boli, tých Pd bolo.“

p. Štefan Vihoňský
„My vieme, ako dopadla pekáreň. Bývalý starosta tvrdil, že je to vybavené a zostal nám dlh.
Nemôžeme to prehrať, nikto od nás nemôže peniaze chcieť a ako to dopadlo. My sme stratili
milióny. Keby zaplatil tú faktúru pred 12 rokmi, nemuseli sme to teraz riešiť.“

RNDr. Anna Kozová odišla o 16:28 hod.

p. František Lipták
„To sú veci, čo sa ťahali dlho.“

p. Emília Grončáková
„To sa jednoznačne malo zaplatiť.“

p. Štefan Kubuš
„Kedy prišla obec o Raču?“

p. František Lipták
„Bolo to minulé volebné obdobie.“

p. Štefan Kubuš
„Niektorí poslanci chodia po dedine a rozprávajú, že Marián „prešustroval“ Raču.“

p. Štefan Vihoňský
„To auto Mercedes malo byť obecné, bývali starosta povedal, že to auto sme dostali za Raču.“

UKONČENIE  DISKUSIE.

Starosta predniesol návrh uznesenia.

p. Jozef Smolka
„Pokiaľ by si prečítal Pd-čka, vedel by si z toho zostaviť upozornenia? Ja nie. My máme ďalších
12 Pd.“

p. Štefan Vihoňský
„Z ktorej strany fúka vietor na Pd?“

p. Jozef Smolka
„Pod každým je podpis.“

p. Štefan Kubuš
„A odkiaľ o nich vieš?“



Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Ja počúvam už také reči, že sme všetko predali, vysvetlite to tým ľuďom, že sú to blbosti. Však
sme nič nepredali. Na kopec obcí chodia podnety, ale my sme v podnetoch a anonymoch špička.
Ak sa stretnete s ľuďmi, čo šíria takéto sprostosti, tak im to vysvetlite.“

p. Štefan Trúchly
„Poniektorí poslanci rozprávajú sprostosti.“

p. Štefan Kubuš
„Niektorí kopú za obec a niektorí podkladajú polená.“

p. Jozef Smolka
„To je demokracia, tak to musí byť.“

p. Štefan Trúchly
„Toto tu nikdy nebolo, nikdy sa nepodkopávalo.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Ak by išlo niekomu o pomoc obce, tak by mohol pomáhať a nie paralyzovať obec, aby vedenie
nemohlo nič urobiť.“

p. Emília Grončáková
„My tu riešime žabo-myšie vojny a nič pre ľudí.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 13/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 13/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 13/2013:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 1 poslanec (p. Jozef Smolka)

6.) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012.

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór obce prečítal Správu o kontrolnej činnosti.

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Tie nájomné zmluvy – čo by ste z toho chceli?“

p. František Lipták
„Pozrieť si, či sú tie zmluvy, či sme schvaľovali to holičstvo, či to treba preschvaľovať.“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Ostatné obce to majú v zásadách hospodárenia.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Čo sa týka nájmu nebytových priestorov, tam nie je problém.“

p. František Lipták
„A čo sa týka tých bytoviek?“



Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Až na pár jednotlivcov (1 - 2), všetci si znižujú dlhy na nájmoch.“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Urobím prieskum.“

p. František Lipták
„Niektorí odišli a nezaplatili.“

p. Štefan Kubuš
„Ale to bolo 10 rokov dozadu, prečo si to neriešil vtedy, prečo to riešiš teraz?“

p. František Lipták
„Či nie sú nejaké staré veci, čo treba doriešiť.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Aktuálne takýto problém nie je.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 14/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 14/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 14/2013:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

7.) Diskusia.

p. Emília Grončáková
„Volala mi pani Trúchla – čo s tým jej pozemkom?“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Obec za pôsobenia minulého starostu vydržala pozemky, ktoré vydržať nemala. Toto je druhá,
alebo tretia vec, čo už bolo podané trestné oznámenie, keď sme vracali pozemok.“

p. Marta Hamacková
„Ľudia sa ma pýtali, čo robíme a pritom sme vrátili ten cudzí pozemok.“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Ja som to aj vysvetľoval vyšetrovateľom, že dalo by sa to vrátiť ľuďom mimosúdnou dohodou.
Keď tí ľudia dajú žalobu, vyhrajú to. Len nás to bude stáť peniaze.“

p. Marta Hamacková
„Mne ľudia vraveli, že tam bol pán Šulgan aj s geodetom a zameriavali pozemok za vodou.“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Obdobný prípad riešime aj za vodojemom. Určite budú na všetko chodiť podnety a anonymy.“

p. Emília Grončáková
„Aj p. Kučákovú treba doriešiť.“



p. Marta Hamacková
„Aj ten pozemok za Trojičkou, to je fakt pána Tabačára, p. Šulgan im ho chcel zobrať.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Tiež je na LV obce.“

p. Štefan Vihoňský
„Ten dlh na pekárni?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Pán Trúchly podal žiadosť o odpustenie časti dlhu. Sú dve možnosti: odpustenie časti dlhu,
alebo riešenie exekúciou.“

p. František Lipták
„Ja som sa chcel opýtať na to ihrisko u Ľalíka.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Máme to v pláne.“

11.) Záver.

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil
rokovanie OZ.

V Oščadnici dňa 06.05.2013

Ing. Marián Plevko Ing. Peter Zeljenka
starosta Obce Oščadnica prednosta obecného úradu

Ing. Gabriela Kuchajdíková p. Daniela Matejíčková
1. overovateľ 2. overovateľ


